

**RFQ 347:**

**For salary level comparisons for the needs of the European Central Bank**

**Summary**

The OECD's International Service for Remunerations and Pensions is looking to compare the remuneration levels of personnel within the European Central Bank (ECB) with the remuneration levels of personnel in the private sector with similar responsibilities.

**The deadline date for the receipt of Tenders is Thursday March 28<sup>th</sup> 2019, 17h00 (Paris time).**

The OECD will use its e-Sourcing portal « [Bravo Solution](https://oecd.bravosolution.com) » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the "Supplier Guide" on the homepage.

<https://oecd.bravosolution.com>

**RFQ 347:**

**Pour la comparaison des niveaux de salaire pour les besoins de la Banque  
Centrale Européenne**

**Sommaire**

Le service international des rémunérations et pensions de l'OCDE cherche un ou plusieurs fournisseurs pour comparer les niveaux de rémunération du personnel de la Banque Centrale Européenne avec ceux du personnel du secteur privé ayant des responsabilités similaires.

**La date limite de remise des offres est fixée au jeudi 28 mars 2019 à 17h00 (heure de Paris).**

L'OCDE utilisera son portail d'achat en ligne afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés doivent s'enregistrer sur le portail d'achat en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et autres informations relatives. Les instructions concernant la manière de s'enregistrer sur le portail sont disponibles via le lien suivant, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » présent sur la page principale du portail.

<https://oecd.bravosolution.com>